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Protokoll	för	styrelsemöte	den	13	mars	2024		

1. Val	av	justeringsman		

-Till	justeringsman	valdes	Roger	Olsson	

2. Godkännande	av	dagordningen	

-Beslöts	att	arbeta	efter	den	presenterade	dagordningen	

3. Genomgång	och	godkännande	av	föregående	mötesprotokoll	

-Föregående	mötesprotokoll	godkändes	och	lades	till	handlingarna	

INFORMATIONSÄRENDEN:	

4. Inkommande	och	utgående	skrivelser	
-Ansökningar,	Allmänna	Arvsfonden	
-TraBikverket,	överklagan	angående	skylt	vid	vägen	

-Digital	säkerhet	för	föreningar	

-Tomelilla	kommun	angående	sommarlovsaktiviteter	

5. Rapporter:	
-Fotbollsverksamheten	(Sportchef	Magnus	Andersson)	
-Sociala	medier,	Lagledare	Svenne	Larsson	kommer	att	sköta	Div	4:s	Instagram		
-Anticimex	har	varit	har	här	och	satt	en	avfuktare	som	ska	vara	igång	alltid.		

-Möte	med	Ullstorps	Fastighet	på	onsdag	den	20	mars	angående	det	ekonomiska	
läget,	byggtid	mm.	
-RF	Sisu	vill	samarbeta	med	oss	samt	att	det	Binns	pengar	att	söka	för	materiell	

-Fotbollsmål,	2	mål	från	Skåne	Tranås	kommer	att	lånas	hit	eftersom	de	inte	vill	sälja	
dessa.	

6. DISKUSSIONSÄRENDEN:		
Motionssektionen	

-Det	går	sakta	framåt.	Patricia	ska	återkomma.	Kan	vi	arrangera	ett	lopp	för	löpare?		
Förberedelser	inför	trädgårdsmässan/Danone	hyra	tälthallen	

-Tälthallen	ska	användas	som	2023.	Inte	klart	vilka	utställare	som	ska	vara	där.	
Danone	ska	hyra	tälthallen	26/4	och	därför	bra	om	scenen	är	färdigbyggd	tills	dess.	
Listor	till	tränarna	ska	tas	fram	snarast	för	att	värva	spelare	för	att	hjälpa	till	på	ÖGS	
och	Loppis	(även	förberedelser	dagen	innan)	
Utformning	kök	och	samlingslokal	i	Parkvillan	



-Café	och	cateringskök	håller	på	att	utformas.	Pengar	kommer	att	sökas	från	
Sparbanken	Syds	stiftelse	till	möbler	och	en	Smartboard		

7. VP-uppföljning;	Löpande	aktiviteter	
7a.	Sponsorskyltar	

-En	ny	sponsorskylt	klar	idag.	Eilertslund	har	tagit	bort	sin	skylt.	Växtkrafts	skylt	har	
blåst	sönder.	Hemrex	ska	återkomma	om	de	vill	ha	skylt.	
7b.	Biljettförsäljning	LBK/LFF	

-Samma	gäng	som	iBjol	när	det	gäller	LBK	och	för	LFF	görs	en	lista	upp,	liknande	2023	

BESLUTSÄRENDEN:	

8. Paviljongsbyggnad	i	parken	

-Roger	arrangerar	ny	träff	med	Göranssons	Stugtillverkning	

9. Vägskylt	(Tomelilla	kommun)	

-Överklagan	är	inskickad	

10. Inköp	dress	Parasportlaget	

-Samtliga	sponsorer	på	tröjan	har	tillfrågats	om	att	sponsra	med	en	engångssumma	på	
3.500:-	för	att	kunna	köpa	identiska	kläder	till	Parasportlaget	
som	Division	4-laget	har		

ÖVRIGA	ÄRENDEN	

11. 	Frågor	

-Magnus	lyfte	att	planerna	behöver	bättras	för	att	vi	ska	kunna	bedriva	både	träning	
och	matcher	på	bästa	sätt.	Även	ljuset	behöver	förbättras.	Seriespelet	startar	i	första	
helgen	i	april	och	träningen	startar	15/4	i	Lunnarp.	

-Sportadmin,	Teams-möte	18/3	för	att	se	över	faktureringsavgiften	som	tillkommer	
eftersom	detta	skapar	irritation	hos	medlemmarna	

12. 	Nästa	möte	

-16/4	18:30	

___________________________________		 __________________________________________	

Cornelia	Magnusson	 	 Roger	Olsson	

Sekreterare	 	 	 Justeringsman	

_____________________________________	

Per-Ingvar	de	la	Motte	



Ordförande


